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Dnia 8.11.2024r. 

 

Rada Miejska w Nowej Rudzie 

Sesja 

 

Protokół 7/2024 

 

VII Sesja Rady Miejskiej w dniu 30 października 2024 

Miejsce posiedzenia: sali uroczystości noworudzkiego Ratusza, Rynek 1 

Obrady rozpoczęto 30 października 2024 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:25 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Behan     – Przewodniczący Rady Miejskiej  

2. Sylwia Dajczer-Gałczyńska 

3. Zdzisław Druciak 

4. Bogusław Frącek     - Wice Przewodniczący Rady Miejskiej 

5. Konrad Kałwak 

6. Beata Kłossowska-Tyszka 

7. Magdalena Lichwa 

8. Ewa  Miś-Krzemińska 

9. Karolina Popiel 

10. Jerzy Pulit      - Wice Przewodniczący Rady Miejskiej 

11. Joanna Sosnowska 

12. Janusz Staniocha 

13. Jarosław Ubik 

14. Regina Wałęsa 

15. Piotr Wróbel 

  

Radni nieobecni: 

1. Konrad Kałwak  

2. Jarosław Ubik  

 

W posiedzeniu wzięli udział również: 

1. Tomasz Kiliński     - Burmistrz Miasta Nowa Ruda   

2. Marzena Wolińska     - Zastępca Burmistrza Nowa Ruda 

3. Sebastian Dominiak      - Skarbnik Miasta Nowa Ruda 

4. Krzysztof Michalak    - Radca Prawny 

5. Mariusz Fleszar     - Sekretarz Miasta Nowa Ruda  

6. Marta Krupa      - Naczelnik WOŚ 

7. Przemysław Herter     - Naczelnik WR 

8. Barbara Postrach     - Naczelnik WSO 

9. Mirosław Kalitowski    - Komendant Straży Miejskiej    

10. Grzegorz Niedziela     - Prezes NTBS  

11. Krzysztof Czajka    - Rzecznik prasowy 

12. Media  

 

1. Otwarcie sesji i powitanie gości. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowej Rudzie – Andrzej Behan – otworzył 7 sesję Rady Miejskiej. 

Powitał radnych oraz zaproszonych gości. 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

  

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowej Rudzie – Andrzej Behan - 

stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 radnych, co stanowi quorum niezbędne do podejmowania 

prawomocnych decyzji. (zał. Nr 1 – lista). 

 

3. Porządek obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Behan - zapytał radnych i zgromadzonych gości czy są uwagi 

bądź zapytania do proponowanego porządku obrad. Wobec braku głosów poddał go pod głosowanie.  

  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad sesji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Behan, Sylwia Dajczer-Gałczyńska, Zdzisław Druciak, Bogusław Frącek, Beata Kłossowska-

Tyszka , Magdalena Lichwa, Ewa  Miś-Krzemińska, Karolina Popiel, Jerzy Pulit, Joanna Sosnowska, Janusz 

Staniocha, Regina Wałęsa, Piotr Wróbel 

NIEOBECNI (2) 

Konrad Kałwak, Jarosław Ubik 

 

Rada Miejska w Nowej Rudzie 13 głosami „za” przyjęła porządek obrad w brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji i powitanie gości. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Porządek obrad sesji. 

4. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Miejskiej z dnia 25 września 2024r. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w okresie międzysesyjnym od dnia 17 

września 2024 r. do dnia 23 października 2024 r. 

6. Podjęcie uchwał : 

a) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2024 

b) w sprawie stawek podatku od nieruchomości 

c) w sprawie przyjęcia Raportu z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Miasta Nowa Ruda na lata 

2017 – 2020 z perspektywą do roku 2025 za okres 2017-2023 

7. Interpelacje radnych. 

8. Zapytania radnych. 

9. Sprawy różne. 

a) informacja z analizy oświadczeń majątkowych 

10. Zakończenie obrad. 

  

4. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Miejskiej z dnia 25 września 2024r. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Behan - zapytał radnych czy mają uwagi do protokołu z VI Sesji 

Rady Miejskiej. Wobec braku głosów poddał go pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z VI sesji Rady Miejskiej z dnia 25 września 2024r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Behan, Sylwia Dajczer-Gałczyńska, Zdzisław Druciak, Bogusław Frącek, Beata Kłossowska-

Tyszka , Magdalena Lichwa, Ewa  Miś-Krzemińska , Karolina Popiel , Jerzy Pulit, Joanna Sosnowska, 

Janusz Staniocha, Regina Wałęsa, Piotr Wróbel 

NIEOBECNI (2) 

Konrad Kałwak, Jarosław Ubik 

 

Rada Miejska przyjęła bez uwag protokół z VI sesji Rady Miejskiej w Nowej Rudzie. 

 

5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w okresie międzysesyjnym od dnia 17 

września 2024 r. do dnia 23 października 2024 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania odnośnie Sprawozdania 

Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w okresie międzysesyjnym od dnia 17 września 2024 r. do 

dnia 23 października 2024 r. Wobec braku głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał go pod 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Sprawozdania Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w okresie międzysesyjnym od dnia 

17 września 2024 r. do dnia 23 października 2024 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Behan, Sylwia Dajczer-Gałczyńska, Zdzisław Druciak, Bogusław Frącek, Beata Kłossowska-

Tyszka , Magdalena Lichwa, Ewa  Miś-Krzemińska , Karolina Popiel , Jerzy Pulit, Joanna Sosnowska, 

Janusz Staniocha, Regina Wałęsa, Piotr Wróbel 

NIEOBECNI (2) 

Konrad Kałwak, Jarosław Ubik 

 

Rada Miejska przyjęła bez uwag sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w 

okresie od dnia 17 września 2024 r. do dnia 23 października 2024 r. 

  

6. Podjęcie uchwał : 

 a) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2024 
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Pan Sebastian Dominiak – Skarbnik Miasta – przedstawił, że dokonuje się przeniesienia planowanych 

wydatków budżetu na kwotę 1 043 503,65 zł w tym: 

1) 10 500,00 zł – w zakresie zadania inwestycyjnego pn. „Zwrot nakładów poniesionych przez najemców 

na modernizację lokali użytkowych w roku 2024” -zmiana klasyfikacji. 

2) 409 400,00 zł –  w planie finansowym Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w tym w zakresie Zasiłki 

okresowe, celowe i pomoc w naturze oraz składki na ubezpieczenia emerytalne i rentowe (40 000 zł), 

dodatki mieszkaniowe (30 000 zł), ośrodki pomocy społecznej (2 000 zł), rodziny zastępcze 

(337 400,00 zł). 

3) 623 603,65 zł – w planie finansowym Urzędu Miejskiego w Nowej Rudzie, w tym w zakresie: 

a) 318 137,00 – (92601) obiekty sportowe, zakup energii oraz usług, 

b) 300 000,00 – (70007) gospodarowanie mieszkaniowym zasobem gminy, zakup usług. 

c) 5 466,65 – (90078) wydatki związane z usuwaniem skutków powodzi oraz prowadzeniem akcji przeciw 

powodziowej w 2024r. 

2. Dokonuje się zwiększenia dochodów i wydatków na kwotę 1 234 338,92 zł, w tym: 

1) 65 671,17 zł – w związku z pismem Wojewody Dolnośląskiego FB-BP.3111.391.2024.GF z dnia 

11.10.2024 r., - tytułem zwrotu części podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego 

wykorzystywanego do produkcji rolnej przez producentów rolnych oraz na pokrycie kosztów obsługi. 

2) 3 724,80 zł – w związku z pismem Wojewody Dolnośląskiego FB-BP.3111.406.2024.GF z dnia 

18.10.2024 r., w zakresie z programem kompleksowego wsparcia rodzin „Za życiem” (UM); 

3) 6 518,40 zł – w związku z pismem Wojewody Dolnośląskiego FB-BP.3111.314.2024.GF z dnia 

10.10.2024 r., w zakresie z finansowania ośrodków wsparcia dla osób z zaburzeniami psychicznymi. 

4) 37 800,00 zł – w związku z pismem Wojewody Dolnośląskiego FB-BP.3111.401.2024.MJ z dnia 

15.10.2024 r., przeznaczone na opłacenie składki na ubezpieczenie zdrowotne za osoby pobierające niektóre 

świadczenia rodzinne oraz zasiłki dla opiekunów. 

5) 10 962,00 zł – w związku z pismem Wojewody Dolnośląskiego FB-BP.3111.403.2024.MJ z dnia 

15.10.2024 r., przeznaczone na wypłatę wynagrodzenia za sprawowanie opieki oraz na obsługę zadania. 

6) 795 000,00 zł – w związku z pismem Wojewody Dolnośląskiego FB-BP.3111.401.2024.KK z dnia 

18.10.2024 r., przeznaczone na realizację świadczeń rodzinnych z funduszu alimentacyjnego. 

7) 12 000,00 zł – w związku z pismem Wojewody Dolnośląskiego FB-BP.3111.423.2024.KK z dnia 

22.10.2024 r., przeznaczone na usuwanie skutków powodzi we wrześniu 2024 roku. 

8) 25 800,00 zł – w związku z pismem Wojewody Dolnośląskiego FB-BP.3111.400.2024.KK z dnia 

14.10.2024 r., przeznaczone na wypłaty jednorazowych zasiłków powodziowych. 

9) 181 731,27 zł – w związku ze sporządzeniem przez komornika sądowego spisu inwentarza masy 

spadkowej oraz odrzuceniu przez potencjalnych spadkobierców spadku, gmina miejska Nowa Ruda stała 

się ustawowym spadkobiercom majątku, którego wartość została oszacowana na kwotę 181 731,27 zł. 

Osoba zmarła pozostawiła również zobowiązania na kwotę przekraczającą wyceniony majątek. Zgodnie z 

ustawą zadaniem miasta jest zaspokojenie roszczeń wierzycieli do wysokości stanu czynnego spadku. 

10) 93 000 zł – w związku z dochodami realizowanymi przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej 

z przeznaczeniem na finansowanie wydatków w zakresie pieczy zastępczej. 

11) 2 131,28 zł – w związku z wypłatą dodatku do innych niż węgiel źródeł ciepła. 

3. Dokonuje się zmiany załącznika nr 4 i 6 do budżetu miasta na rok 2024. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo Budżetowej – Piotr Wróbel - Komisja Gospodarczo – Budżetowa 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2024 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Behan, Sylwia Dajczer-Gałczyńska, Zdzisław Druciak, Bogusław Frącek, Beata Kłossowska-

Tyszka , Magdalena Lichwa, Ewa  Miś-Krzemińska , Karolina Popiel , Jerzy Pulit, Joanna Sosnowska, 

Janusz Staniocha, Regina Wałęsa, Piotr Wróbel 

NIEOBECNI (2) 

Konrad Kałwak, Jarosław Ubik 

 

Uchwała nr 61/VII/2024 

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2024 

  

b) w sprawie stawek podatku od nieruchomości 

 

Pan Sebastian Dominiak – kolejny projekt uchwały dotyczy stawek podatku od nieruchomości i zgodnie z 

ustawą o samorządzie gminnym oraz ustawą o podatkach i opłatach lokalnych rada gminy posiada 

upoważnienie do określania rocznych stawek podatku od nieruchomości, obowiązujących na terenie danej 

gminy, z tym, że stawki te nie mogą przekroczyć maksymalnych stawek tych podatków określonych w art. 

5 ust.1 ustawy o podatkach i opłatach lokalnych. 

Dochody uzyskiwane z tytułu podatków i opłat lokalnych stanowią dochód  własny budżetu gminy, który 

przeznaczony jest na realizację jej zadań własnych. Podjęcie uchwały jest zasadne ponieważ górne granice 

stawek kwotowych podatków i opłat lokalnych zgodnie z obwieszczeniem Ministra Finansów w sprawie 

górnych granic stawek kwotowych podatków i opłat lokalnych na rok 2025, uległy podwyższeniu  w 

stosunku do obowiązujących w 2024 roku. W związku ze zmianą górnych granic stawek kwotowych 

podatków i opłat lokalnych, uzasadnione jest urealnienie obowiązujących na terenie miasta Nowa Ruda 

stawek podatku od nieruchomości tak, by z jednej strony zabezpieczyć wpływy do budżetu miasta, które 

umożliwią realizację jej ustalonych przepisami prawnymi zadań własnych, a z drugiej strony mieć na 

względzie interes społeczności lokalnej i dostosowanie obowiązujących stawek podatku od nieruchomości 

do stawek określonych w Obwieszczeniu Ministra Finansów.  Biorąc pod uwagę powyższe podjęcie 

uchwały jest zasadne. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo Budżetowej – Piotr Wróbel - Komisja Gospodarczo – Budżetowa 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

  

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Behan, Sylwia Dajczer-Gałczyńska, Zdzisław Druciak, Bogusław Frącek, Beata Kłossowska-

Tyszka , Magdalena Lichwa, Ewa  Miś-Krzemińska , Karolina Popiel , Jerzy Pulit, Joanna Sosnowska, 

Janusz Staniocha, Regina Wałęsa, Piotr Wróbel 

NIEOBECNI (2) 
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Konrad Kałwak, Jarosław Ubik 

 

Uchwała nr 62/VII/2024 

w sprawie stawek podatku od nieruchomości 

  

c) w sprawie przyjęcia Raportu z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Miasta Nowa Ruda na 

lata 2017 – 2020 z perspektywą do roku 2025 za okres 2017-2023 

  

Pani Marta Krupa – Program Ochrony Środowiska dla Miasta Nowa Ruda na lata 2017-2020 z perspektywą 

do roku 2025 został przyjęty przez Radę Miejską w Nowej Rudzie Uchwałą Nr 377/XLI/17 z dnia 28 

grudnia 2017 r. w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla Miasta Nowa Ruda na lata 2017 – 

2020 z perspektywą do roku 2025 wraz z Prognozą oddziaływania na środowisko i zakładał przyjmowanie 

raportów z realizacji tego programu dotychczas takie raporty nie były przyjmowane stąd ten okres realizacji 

raportu, który został opisany w przedstawionym raporcie, czyli od 2017 roku do 2023 roku. Zostały w nim 

opisane wszystkie działania na rzecz ochrony środowiska w mieście, pogrupowane na 10 działań z opisem 

ich realizacji, podejmowanych inicjatyw/działań w zakresie ochrony środowiska.  Po wczorajszej komisji 

są naniesione dwie autopoprawki, które zostały przekazane do Biura Rady. Jedna z nich dotyczy zamiany 

słowa „będzie” na „zostało” na str. 8 raportu, a druga dot. wykreślenia zadania z tabeli pkt. 64 str. 13 raportu, 

ponieważ jedno z zadań nie zostało zrealizowane w 2021 roku tylko w roku 2022.  

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych – Sylwia Dajczer -Gałczyńska - Komisja Spraw Społecznych  

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radna Regina Wałęsa – uważa, że ten raport albo skrót tego raportu powinien się znaleźć w lokalnej gazecie, 

ponieważ tam są zawarte ważne zadania jakie są podejmowane przez miasto/urząd, żeby poprawić życie 

mieszkańców.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Behan – te autopoprawki wnosi komisja czy Burmistrz?  

 

Pan Krzysztof Michalak – Radca Prawny – chciał zaznaczyć, że to są autopoprawki, a zgodnie ze statutem 

nie podlegają one głosowaniu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Behan – podziękował za wyjaśnienia. Wobec braku dalszych 

głosów poprosił o zagłosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia Raportu z realizacji Programu 

Ochrony Środowiska dla Miasta Nowa Ruda na lata 2017 – 2020 z perspektywą do roku 2025 za okres 

2017-2023 wraz z autopoprawką.  

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia Raportu z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Miasta Nowa 

Ruda na lata 2017 – 2020 z perspektywą do roku 2025 za okres 2017-2023 wraz z autopoprawką 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Andrzej Behan, Sylwia Dajczer-Gałczyńska, Zdzisław Druciak, Bogusław Frącek, Beata Kłossowska-

Tyszka , Magdalena Lichwa, Ewa  Miś-Krzemińska , Karolina Popiel , Jerzy Pulit, Joanna Sosnowska, 

Janusz Staniocha, Regina Wałęsa, Piotr Wróbel 

NIEOBECNI (2) 

Konrad Kałwak, Jarosław Ubik 

 

Uchwała nr 63/VII/2024 

w sprawie przyjęcia Raportu z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Miasta Nowa Ruda na 

lata 2017 – 2020 z perspektywą do roku 2025 za okres 2017-2023 

  

7. Interpelacje radnych. 

  

Radna Karolina Popiel – złożyła pisemną interpelację dot. uzupełnienia i aktualizacji aplikacji mobilnej 

"Noworudzkie Konto Mieszkańca" 

 

8. Zapytania radnych. 

  

Radni nie wnieśli żadnych zapytań. 

 

9. Sprawy różne. 

 a) informacja z analizy oświadczeń majątkowych 

 

Radna Karolina Popiel – były transakcje złożone poprzez usługi w bankowości elektronicznej dotyczące 

usuwania skutków żywiołowych wobec tego pytanie brzmi: jaka kwota wpłynęła i jak ona będzie 

rozdysponowana? Czy już była bo to powinno już być zrobione?  Dodatkowo chciała poinformować i prosi 

o wskazanie jednego z Biur Podróży, a konkretnie z miejsc z którymi współpracowała jako Uniwersytet III 

Wieku. Biuro przysłało taką propozycję i wysłało zaproszenie dotyczące ufundowania dwóch terminów, 

jeden tygodniowy termin od 29 grudnia do 4 stycznia ( termin noworoczny ) i drugi termin to jest Wigilia 

od 22 grudnia do 29 grudnia.  To są 3 posiłki dziennie, 12 zabiegów fizjoterapeutycznych, program pobyt z 

atrakcjami, uroczysta Wigilia w przypadku tego drugiego terminu i to ośrodek ponosi wszystkie koszty 

związane z pobytem dla osób, które ucierpiały w skutek powodzi. Przekaże tą informację również do 

starostwa. Nie chce robić reklamy dlatego nie powie nazwy tego ośrodka.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Behan - zgodnie z art. 24 h ust. 1-4 wyżej powołanej ustawy 

radni byli zobowiązani do złożenia oświadczeń majątkowych przewodniczącemu rady gminy w terminie do 

dnia 30 kwietnia 2024r. Oświadczenia majątkowe radnych zostały złożone w ustawowym terminie. W 

wyniku analizy nie stwierdzono podania nieprawdy lub zatajenia prawdy w związku z powyższym nie 

występowano do urzędu kontroli skarbowej o kontrolę oświadczeń majątkowych. Jeden egzemplarz 

oświadczeń majątkowych radnych został przekazany do Urzędu Skarbowego w Nowej Rudzie, w trybie art. 

24h ust. 6 wyżej powołanej ustawy. W trybie art. 24i ust. 3 wyżej powołanej ustawy oświadczenia 

majątkowe radnych zostały opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. Przypomina, że do 15 

listopada Burmistrz Miasta powinien przygotować projekt budżetu Miasta na następny rok, dlatego po 

otrzymaniu tego projektu apeluje do Przewodniczących Komisji Stałych Rady Miejskiej o rozpoczęcie prac 

nad jego analizą, aby móc przystąpić do jego uchwalenia na ostatniej sesji grudniowej.  

 

Radna Karolina Popiel – chciała poinformować, że nie będzie mogła uczestniczyć w następnej 

zaplanowanej sesji, ponieważ będzie na spotkaniu dot.  spraw senioralnych z Panią Minister Marzeną Okła-

Drewnowicz.  
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10. Zakończenie obrad. 

 

Wobec wyczerpania dziennego porządku obrad 6 sesji Rady Miejskiej w Nowej Rudzie Przewodniczący 

Rady Andrzej Behan zamknął jej posiedzenie. 

 

Projekty uchwał oraz uchwały podjęte przez Radę stanowią załączniki do protokołu. 

Na tym protokół zakończono. 

  

 

Protokołował(a): Katarzyna Kochajkiewicz 

 


